
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 30.10.2018  
 
 
Roger Pilskog  sette fram slikt forslag på vegne av LO: 
 

«Yrkesopplæringsnemnda seier seg nøgd med at overgang frå Vg2 skule til læreplass gjeng fram i 
meldinga. Yrkesopplæringsnemnda vonar at slik informasjon no vert nytta til å dimensjonera det 
vidaregåande tilbodet meir rett» 
 
 

Røysting 
Pilskog sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå Yrkesopplæringsnmenda 
 
Yrkesopplæringsnemnda seier seg nøgd med at overgang frå Vg2 skule til læreplass gjeng fram i meldinga. 
Yrkesopplæringsnemnda vonar at slik informasjon no vert nytta til å dimensjonera det vidaregåande tilbodet 
meir rett» 
 
 


